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Assistents: María Goya (Presidenta), Andrea Ardèvol (comissió nouvinguts) Sandra Miras 

(Comissió de Comunicació), Alba Navalon (Vicepresidenta), Andrea Ardèvol (Comissió 

Nouvinguts), Lara Roman (Tresoreia), Chío Villa (Comissió d’Educació) i Patricia Cruz  (Comissió 

Festes). 

SECRETARIA 

 Aprovació de l’acta del mes de març i del mes de maig. 

-  Reunió de l’Ajuntament amb les AFAs del poble on vam assistir la Claudia i jo i on es van tractar 

els següents temes:  

● Resposta a la instància de la festa de fi de curs ja que encara no teníem resposta: Es 

confirma el servei de conserge (16h a 00h) i cal fer l’ingrés del servei . Se’ns dóna tot el 

material demanat a excepció de les carpes ja que l’Ajuntament no en té. 

● Festa de comiat de 6è.  Es pregunta si hi hauria la possibilitat de canviar l’escenari 

xurreria per un de més gran, ens donaran resposta ja que el dia 20 a la tarda el farà servir 

l’institut. Es comenta que hi hagut un error al demanar el servei de conserge i que si es 

pot solucionar d’alguna manera. S’acorda fer una instància declinant aquest servei. 

● Assegurar-nos que no s’ha de pagar cap fiança ja que ja es va pagar en el maig del 2021 

i no ens l’han retornada.  

● Assegurar-nos que tenen el quadre d’extraescolars del curs vinent ja que ens la 

demanaven per correu i ja s’havia enviat la setmana anterior.  

● La Victòria (tècnica de l’Ajuntament) i la Maite (alcaldessa) ens comenten que hi ha un 

romanent a l’Ajuntament per educació i ens demanen que si des de l’AFA volem fer 

algun tipus de proposta pedagògica per a que en gaudeixin tot l’alumnat dels centres 

educatius. També els hi ha comentat a les direccions. El Mas Maria ha demanat més 

formació en robòtica en mestres i alumnat i L’Olivera formació a nivell d’educació 

emocional.  

La junta de l’AFA de Mas Maria li semblen bé les propostes que fan les escoles, 

remarcant la importància de l’educació emocional. També es poden plantejar a 

l’Ajuntament altres propostes com oratòria i més hores de llengua anglesa.   
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● Finalment, la presidenta de l’AFA de L’Olivera que a dia d’avui hi ha 161 inscripcions al 

Casal d’Estiu.  

-  La secretària comenta que és important que quan organitzem alguna cosa a l’escola on l’Elena 

(conserge) hagi  d’estar implicada la informem. S’acorda que se la posarà en còpia en els correus 

electrònic per  a que així ella estigui al cas.  

COMISSIÓ DE FESTES 

La Raquel explica la incidència que hi hagut amb el tema dels inflables que gairebé ens en 

quedem sense. Després d’haver enviat la instància fa un mes i mig, aquesta setmana 

l’Ajuntament ha dit que faltava un enginyer ECA per certificar la correcta col·locació dels 

inflables.  Hi ha un enginyer contractar, però es veu que aquest ha de ser un enginyer ECA. El 

preu ha pujat 390 €+IVA del 21%.  A través d’un veí han contactat amb un altre enginyer per 

saber quin preu els farà que ja ha treballat amb l’Ajuntament de Cabrils.  L’Andrea també té un 

contacte d’un altre ECA per si ens interessés.  

La Raquel i la Patri estan acabant d’ensobrar els tiquets del sopar per la festa.  

La Chío explica que a la zona del bar faran una decoració de temàtica Hawaiana, ho faran a 

l’entrada de l’escola, al bar i a la zona del porxo.  

Demà a la tarda es farà el muntatge de la festa, es demana el màxim de mans per ajudar a 

muntar.  

La María comenta que va parlar amb el Luisma per si podia donar un cop de mà i ha comentat 

que no hi ha cap problema de totes maneres cal pensar molt bé on anirà l’equip de música i 

hauria d’estar vigilat. S’acorda que la María enviarà un correu a l’escola sol·licitant l’equip de 

música de l’escola.  

Pel que fa al tema de les claus s’ha acordat amb l’Elena que tindrem de l’entrada del darrere, 

principal, lavabos, menjador (5è) i gimnàs.  

Per acabar, la Raquel comenta que demà s’enviarà un recordatori sobre la festa de fi de curs 

així com per demanar voluntaris per venir a muntar.  
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COMISSIÓ DE NOUVINGUTS 

L’Andrea explica que ja es va enviar a l’escola la circular sobre les màrfegues. En el moment que 

les famílies facin la matrícula s’haurà d’entregar el tríptic i la cessió de dades. I pel que fa a la 

circular de les màrfegues, de menjador (explicat com donar-se d’alta), preguntes freqüents, les 

quotes de l’AFA s’enviarà per correu després de les matrícules. La Laura (administrativa) entrarà 

les dades del nou alumnat.   

La reunió de les noves famílies amb l’escola és el dia 5 de juliol i la María podrà estar per 

presentar l’AFA i l’Andrea com a vocal de la comissió de famílies nouvingudes.  

 

COMISSIÓ D’EXTRAESCOLARS 

L’Estela comenta que es farà la reunió d’extraescolars el 6 de juliol i s’obrirà període d’inscripció 

el dia 7 de juliol. L’Ajuntament ha de fer arribar el tríptic abans d’acabar el curs per poder-ne 

fer la difusió. 

Les extraescolars començaran el 18 de setembre enlloc de l’1 d’octubre.   

 

COMISSIÓ DE COMUNICACIÓ 

Infografies famílies sobre les quotes AFA 23-24 i adhesió comerços Cabrils (S’em va penjar l’ordinador en aquell 

moment) 

COMISSIÓ D’EDUCACIÓ 

La Chío fa un balanç sobre com ha anat i han viscut el funcionament de la comissió d’educació. 

S’han dedicat molts esforços a les xerrades gratuïtes cap a les famílies, valoran que creuen que 

han de centrar-se més en els nens i les nenes (mindfulness, sexualitat i diversitat). Es valora que 

ni al maig ni al juny són èpoques de xerrades.  

Les xerrades dirigides als adults caldria encara-les més com a municipi a on tothom aportés 

(escoles, institut i Ajuntament) i amb ponents més potents i reconeguts.  

Per acabar, comenta que sisé està fent el taller de sexualitat aquesta setmana.  

PRESIDÈNCIA 
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La presidenta comenta que s'està preparant la documentació de la nostra AFA que es lliurarà a 

les noves famílies; comenta que es lliurarà en paper únicament el document de cessió de dades 

a l'AFA perquè les famílies signin en el moment de fer la matrícula. La resta de documentació, 

que inclou el fulletó d’extraescolars del nou curs, la convocatòria de reunió d'extraescolars en 

línia, el document de menjador i el document de pagament de quota/TPV, s'enviarà per mail la 

setmana del 26 de juny a través de secretaria del centre (en espera de tenir operativa la 

comunicació a través de TPV). 

La María comenta també que s'ha de comprar la llicència zoom, tresoreria l'informa que es pot 

comprar. Està previst que es compri la setmana que ve per a poder utilitzar la plataforma per a 

la reunió d'extraescolars de juliol. 

S’acorda que es comprarà  la taula per als berenars de sisè al setembre. 

La María explica que l'escola ha invertit en la compra de ventiladors, s'acorda pagar la meitat 

de la factura com a AFA i guardar la resta per a una solució provisional per tal de que l’alumnat 

tingui més ombra al pati.  

La María comenta que incorporarà els nous càrrecs de tresoreria, secretària i vicepresidenta en 

el xat de Junta AFA durant la setmana vinent. 

La presidenta també tenia preparat el resum de l'últim consell escolar, però com l'escola ha 

enviat avui mateix un resum d'aquest, no és necessari abordar aquest tema. 

Finalement, la María explica que avui ha tingut lloc la reunió amb la família que havia sol·licitat 

activar un comunicat en l'assegurança de responsabilitat civil de l’AFA. Explica que després de 

comentar a la família que l’assegurança no podria cobrir aquest cas, ja que no hi havia un 

informe de l'escola en el qual es pogués objectivar que aquests fets havien ocorregut així al 

centre en horari de menjador. La família ho ha entès i es dirigirà al Departament d'Educació per 

a reclamar l'import de les despeses mèdiques. 

 

     María Goya         Pati Salarich 
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Presidenta de l’AFA     Secretària de l’AFA 
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